

致 招商永隆銀行有限公司  
To : CMB WING LUNG BANK LTD

登記/取消經招商永隆個人/中小企業網上銀行購買匯票之資料  
Registration / Cancellation of particulars relating to the purchase of  
Demand Draft(s) via CMB Wing Lung Personal / SME NET Banking

敬啟者  
Dear Sir / Madam

日期  
Date :

基本賬戶號碼 Primary Account No. : **020-6**  
賬戶名稱 Account Name :  
登記名號 Logon I.D. :

有關本人(等)/本公司要求可經招商永隆個人/中小企業網上銀行向 貴行發出購買匯票指示，現向 貴行\*登記/取消下列資料。本人(等)/本公司願意遵守 貴行之《賬戶及服務一般條款》及受 貴行日後修訂之有關條款約束，並同意承擔 貴行日後因履行是項授權所引致之一切訴訟及損失之賠償責任。

In relation to my/our application for the purchase of demand draft(s) via CMB Wing Lung Personal / SME NET Banking, I/we hereby request for the registration/cancellation\* of the following particulars. I/We hereby agree to be bound by the "General Conditions for Accounts and Services" as well as by the amendments from time to time in force. I/We further agree to be fully responsible for all liabilities and indemnify the Bank against all actions, claims and losses howsoever arising as a consequence of the Bank's execution of my/our aforesaid authorization.

\* 請將不適用者刪去 Please delete whichever inapplicable.

請在適用之項目加上“✓”號並以英文大楷填寫，另請將空白欄劃去。  
Please “✓” the applicable item and fill in BLOCK letters, also draw a line across the blank space.

登記下列經招商永隆個人/中小企業網上銀行購買匯票之資料

Registration of the following particulars for the purchase of demand draft(s) initiated via CMB Wing Lung Personal / SME NET Banking

備註 Remark :

若本行未能根據所提供之匯票資料辦理，本行保留不接受辦理之權利。

If the demand draft(s) cannot be processed with the information provided, the Bank reserves the right not to accept the request for the purchase of demand draft(s) at its discretion.

取消下列經招商永隆個人/中小企業網上銀行購買匯票之資料登記

Cancellation of the following particulars for the purchase of demand draft(s) initiated via CMB Wing Lung Personal / SME NET Banking previously registered

幣值 Currency	收款人 Beneficiary

客戶簽署 Signature(s) of Customer  
(請用基本賬戶之印鑑簽署 Please use signature(s) of Primary A/C)

銀行專用 FOR BANK USE ONLY

EB A/C ID	CIF No.	Sig. Verified	Detail Verified	Data Input
-----------	---------	---------------	-----------------	------------

## 表格遞交方式

### Form Submission Method

本地客戶(Local Customer)：

填妥表格後，可親身交回任何一間招商永隆銀行分行，以便處理。

After completing form, local customer could submit the form to any branch of CMB Wing Lung Bank Limited in person for processing.

海外客戶(Overseas Customer)：

填妥表格後，可郵寄至任何一間招商永隆銀行分行。

After completing form, overseas customer could submit the form by mail to any branch of CMB Wing Lung Bank Limited.